
STYRELSEMÖTE

Kungsgårds Föräldraförening rf.

STYRELSEMÖTE tisdag 2.4.2024 kl.18.10 - 20.08.

Närvarande: Johanna Iivari (ordförande), Mikaela Westerberg (sekreterare), Anna Korhonen, Maria
Heerman, Julia Garam, Marja Pankka-Sundell.

1 Mötet öppnas
Ordföranden öppnade mötet kl. 18.10.

2 Mötets beslutsförhet
Mötet konstaterades stadgeenligt sammankallat och beslutfört.

3 Godkännande av föredragningslistan
Föredragningslistan godkändes.

4 Val av protokolljusterare
Anna Korhonen, Maria Heerman.

5 Val av sekreterare
Mikaela Westerberg.

6 Höstjippot
Diskuterades att höstjippot nog ska ordnas då det är en stor inkomstkälla, men att datum och dagen
kan ändras lite för att fungera bättre om vädret är kallt och ruskigt. Patu nämnde att programmet kan
vara inne helt eller delvis och att alla utrymmen som gympasalen, klassrummen och dagisets gympasal
kan användas. Programmet under dagen måste räcka minst 4 lektioner (4*45 min).

7 Stafettkarnevalen
Beslut att beställa 60 eller 80 vippor för hejarklacken, beroende på hur många som anmäler sig
intresserade av att vara med. Patu meddelar Johanna om hur många det behövs. Johanna beställer
sedan från Hauskakauppa.

Beslut att beställa mindre skjortor av mindre storlek för de som springer. Johanna beställer.

8 Beställning av kläder och mössor
Beslut att sälja bort de gamla mössorna och blusarna på nästa Höstjippo till lägre pris.

Det har konstaterats att logon inte syns så bra på blusarna och diskuterades om logon borde ändras.
Stället som tryckte materialet förra året kommer att skicka lista på vad det finns för alternativ nu.

Efter att vi fått information om vad för olika nya alternativ det nu finns, så kommer vi att skicka ut en
enkät och fråga vem som vill ha vad.

9 Ekonomin



Efter alla antagna utgifter för året och inkomster som antas komma in (stipendier och insamlingar) så
ser resultatet ut att vara nära noll. Stipendierna som sökts är en stor del av antagna inkomster och
beslutet av dem kommer inte förrän senare på våren. Skulle antagna stipendierna inte komma in, så
finns det dock pengar i kassan att täcka de utgifter vi har. Beroende på vilka stipendier som kommer
in, så måste beslut på att spendera mer eller mindre göras.

10 Discon i maj
Disco för hela skolan den 4.5, skilt för de yngre (förskolan, åk 1 och åk 2) och äldre klasserna (åk 3-6).
Mera information skickas nästa vecka.

Beslut att understödja discona med upp till 500 e som kan användas till dekorationer och/eller andra
nödvändigheter. Antagandet är att inkomsterna från discona kommer att täcka det mesta av vad de
understöds med.

11 Våravslutningens stipendier och uppköp
Beslut att samma stipendier för samma summor kommer att ges även i år.

Som alla tidigare år kommer Föräldraföreningen att köpa rosor till eleverna i åk 6. Antagandet är att
de köps från Kauklahden kukka för att understödja nejden. Beslut att se hur budgeten ser ut i maj och
beslut om hur stora och dyra rosor vi köper görs sedan.

12 Medlemsavgiften
Det har varit väldigt få som har betalat, beslut om att påminna om medlemsavgiften i klassernas
whatsapp grupper.

13 Föräldrasupen
Mycket lyckad kväll och bra och roligt tema. Bra med inkomster eftersom maten gjordes själv och det
lyckades samlas in lotterivinster. Lönar sig att skicka ut meddelanden till en massa företag och be om
vinster.

På Valhalla fanns det inte tillräckligt med bestick och kärl. Förslag om Föräldraföreningen skulle vilja
köpa ett set bestick och kärl för 100 personer, hålla dem på Valhalla och hyra ut dem via Valhalla vid
behov. Man skulle få billigt från Ikea. Inget beslut ännu, kollar närmare senare på våren.

14 Övriga ärenden
Årsklockan gicks igenom och fylldes på med flera punkter som är bra för nästa styrelse att vara
medveten om.

15 Nästa möte
Följande möte hålls 20.5.2024 kl. 18:00 på skolan. Johanna meddelar de andra i styrelsen om detta via
Whatsapp.

16 Mötet avslutas
Ordförande avslutade mötet kl. 20.08.

Underskrifter



Johanna Iivari Mikaela Westerberg Anna Korhonen Maria Heerman


